
Generalforsamling lørdag d.7.marts 2020 kl. 17 på Gråsten skole. 
 
Monika bød velkommen, generalforsamlingen begyndte og vi fik kaffe og kringle imens. 
Hun fortalte også, at de har solgt deres båd og købt autocamper.  
Punkt 1: Valg af dirigent. 
Erling Bojsen blev foreslået og modtog valget. 
Punkt 2: Formandens beretning. 
Monika fortalte om vores ture med NNS i løbet af sommeren - beretningen blev godkendt. 
Punkt 3: Forelæggelse og godkendelse af regnskab. 
Regnskabet blev delt ud, Arne gennemgik det, vi er 24 betalende medlemmer og 1 passiv-  regnskabet 
blev godkendt. 
Punkt 4. Fortolkning af klubbens vedtægter mht. formand. 
Alle var enige i, at Monika kan fortsætte som formand i forhold til, hvad der står i vores vedtægter.  
Punkt 5: Fastsættelse af kontingent. 
Fortsætter uændret, 120kr. 
Punkt 6: Valg af bestyrelsen. 
På valg var Arne Nielsen og Børge Sørensen - begge blev genvalgt.  
Punkt 7: Valg af bestyrelsessuppleant. 
Willy Lund var på valg – han blev genvalgt. 
Punkt 8: Valg af revisor.  
Erling Bojsen var på valg – han blev genvalgt. 
Punkt 9. Indkomne forslag. 
Ingen. 
Punkt 10: Eventuelt 
Vera sagde, at der kom meget få fra NNS til vinter arrangementerne i GS. Der er en del arbejde i det, 
møder, ”opslag”, referater, kagebagning m.m. Hun spurgte derfor, om nogen havde noget imod, at vi 
melder os ud af det samarbejde – alle sagde god for det – alle synes, det var i orden.   
Monika gjorde opmærksom på, at NNS har 40 års jubilæum i år. Vi snakkede lidt om, hvor det kan 
afholdes, det arbejder bestyrelsen videre med.   
Bestyrelsen bad om forslag til ture i 2020.  
Pinsetur: Stevningnor, Høruphav, Augustenborg, Dyvig.  
Forslag til sommertur: Gelting, Fahrensorth, Langballig, Marina Minde, Bockholmwik, Schausende. 
Da vores jubilæum er i september, vil festen erstatte efterårsturen.  
Så der er masser af forslag til bestyrelsen, at arbejde ud fra! 
Dermed var generalforsamlingen 2020 slut for alle 21 fremmødte medlemmer, Erling takkede for god 
ro og orden.  
 
Vinterfesten.  
Til vinterfesten var vi 20 personer.  
Vi fik maden fra Farfars køkken, da der havde været lidt ”problemer” sidste år fra ”Det grønne 
køkken”, ville vi prøve noget nyt. Der var 2 slags kød, 2 slags kartofler og masser af sovs, det smagte 
godt, men vi savnede lidt nogle grønsager. Folk hyggede sig og snakken gik. En stor tak til alle der 
hjalp med at rydde af bordene, vaske op og rydde op. Mange tak til alle, der hjalp til!  
	


